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OR.0057.7.2022 

 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 01.09.2022 r. - 25.10.2022 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- 1 września br. wziąłem udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w Zespole Szkół 

Publicznych w Skórczu, 

- tego samego dnia, z delegacją samorządu miasta, złożyłem kwiaty na cmentarzu wojennym 

w Skórczu, 

- 4 września br. wziąłem udział w kolejnej edycji „Biegu Jurka”, 

- 5 września br. wziąłem udział w uroczystości jubileuszu 97. urodzin p. Stefanii Kozłowskiej. 

Szanownej Jubilatce złożyłem serdeczne życzenia, wręczyłem upominek i bukiet kwiatów, 

- 6 września br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, 

- 7 września br. wziąłem udział w akcji Narodowego Czytania Ballad i Romansów w Zespole 

Szkół Publicznych w Skórczu, 

- tego samego dnia podpisałem akt notarialny dotyczący zakupu działek leżących w obszarze 

Stadionu Miejskiego w Skórczu, a będących do tej pory własnością Gminy Osiek, 

- tego samego dnia brałem udział w posiedzeniu Zarządu i Komisji Rewizyjnej Lokalnej 

Organizacji Turystycznej Kociewie, 

- również 7 września br. wziąłem udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarczej  

i Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 8 września br. spotkałem się z mieszkańcem miasta w kwestii dotyczącej budowy wodociągu 

i sieci kanalizacji sanitarnej wzdłuż ul. Schornaka, 

- 13 września br. wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym realizowanego projektu „Nowa 

Jakość Edukacji Przedszkolnej w Mieście Skórcz”, 

- 14 września br. wziąłem udział w spotkaniu roboczym Związku Gmin Wierzyca, 

- tego samego dnia wziąłem udział w spotkaniu z wicewojewodą Aleksandrem Jankowski 

 w Starostwie Powiatowym w Starogardzie Gd., dotyczącym Lokalnego Partnerstwa ds. Wody, 

- 16 września br. wziąłem udział w podsumowaniu Biegu Czterech Jezior, 

- 19 września br., spotkałem się z pracownikami Urzędu Miejskiego w Skórczu oraz 

pracownikami Towarzystwa Budownictwa Społecznego w kwestii dotyczącej realizacji 

programu Ciepłe Mieszkanie, 
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-  22 września br., wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Skórczu oraz 

Przewodniczącym Komisji Gospodarczej dokonałem wizji lokalnej inwestycji prowadzonych 

na terenie miasta, 

- 23 września br., wraz Panią Skarbnik Krystyną Bogulską, w Urzędzie Marszałkowskim  

w Gdańsku, podpisałem umowę na doposażenie placów zabaw w Skórczu, 

- 27 września br. wziąłem udział w Zarządzie Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP w Zblewie, 

- tego samego dnia wziąłem udział w XL sesji Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 29 września br. wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu Związku Gmin Wierzyca, 

- 30 września br. wziąłem udział w uroczystości poświęcenia i oddania do użytkowania nowego 

budynku strażnicy OSP Morzeszczyn, przekazania samochodu ratowniczo – gaśniczego  

oraz poświęcenia i nadania nowego sztandaru dla jednostki, 

- 1 października br. wziąłem udział w IX Zjeździe Absolwentów Zespołu Szkół 

Ponadpodstawowych w Skórczu, połączonym z obchodami 100-lecia istnienia szkoły,  

- 4 października br. podpisałem akt notarialny dotyczący służebności przesyłu sieci 

wodociągowej przez nieruchomość leżącą na terenie sołectwa Ryzowie, 

- 11 października br., w obecności inspektora nadzoru, wziąłem udział w wizji lokalnej  

na budowanym obiekcie przedszkola, 

- 13 października br. wziąłem udział w przetargu dotyczącym sprzedaży lokalu mieszkalnego 

położonego w Skórczu przy ul. Ogrodowej, 

- tego samego dnia wziąłem udział w uroczystym spotkaniu z gronem pedagogicznym oraz 

pracownikami administracji i pracownikami obsługi Zespołu Szkół Publicznych w Skórczu  

z okazji Dnia Edukacji Narodowej, 

- 17 października br. wziąłem udział w Prezydium Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 19 października br., w biurze notarialnym, podpisałem akt dotyczący wykupu użytkowania 

wieczystego, 

- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Wierzyca  

w Starogardzie Gd. 

- również tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej,  

- 20 października br. spotkałem się z przedstawicielem Klubu Piłkarskiego Pomorzanka  

ze Skórcz oraz przedstawicielem OTS Osiek w kwestii użytkowania Stadionu Miejskiego  

w Skórczu, 
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- 21 października br., wspólnie z Sekretarzem Miasta p. Wojciechem Wierzbowskim, wziąłem 

udział w wideokonferencji z Wojewodą Pomorskim, dotyczącej dystrybucji węgla przez 

samorządy, 

- 25 października br. spotkałem się z przedstawicielami KP Pomorzanka w sprawie kolejnej 

edycji turnieju piłkarskiego pamięci Krzysztofa Kuczmy. 

 

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem  

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


